
SKAT — riba, igra ali še kaj
Toliko se nas je nabralo v mestu s Kodeljevega - tudi jaz sem od tu

- pa pokazalc so sc prostorske rešitve za delo na sedežu KS Kodeljevo
in osamosvojili smo se.

Leta 1984 je bilo ustanovljeno društvo za podvodne dejavnosti
SKAT Ljubljana. Združuje 126 potapljačev in potapljačic različnih
starosti...

Tako je začel pripoved društveni
predsednik in sploh »duša« društva
Stanislav Jankovič in nadaljeval.

Letus smu uspeli s prostovoljnim
delom in prispevki urediti društvene
prostore na Zaloški cesti pri bivši
žrebčarni. (LJradni naslov pa je: Po-
kopališka cesta 13.)

V katerih smereh delujete?
Društvo ima štiri sekcije: sekcijo za

stažno potapljanje, gospodarsko sek-
cijo, sekcijo za podvodno fotografijo
in sekcijo za vzgojo.

Sekcija za stažno potapljanje le-
tega organizira za nabiranje potaplja-
ških izkušenj. Letni tabor za člane
smo imeli letos v Banjolah pri Pulju.
Udeležilo se ga je 90 članov z družina-
mi. Organiziramo pa tudi potapljanje
v Ljubljanici. Savi. Bohinjskem in
Blejskem jezeru. Prek celega leta pa
organiziramo tudi suhe treninge. Go-
spodarska sekcija skrbi za vzdrževa-
nje opreme. za urejanje klubskega
prostora in priročne delavnice. Sekci-
ja za podvodno fotografijo deluje ta-
ko v morju kot v sladkih vodah. Sek-
cija za vzgojo pa organizira tečaje za
mlajše in starejše potapljače. Tečaji
so teoretični in praktični. v bazenu
s sladko vodo in v morju. Letno vzgo-
jimo okrog dvajset novih potapljačev
in potapljačic.

Ste dosegli tudi že kake vidnejše
uspehe?

Za največji uspeh štejem množično
zaledje našega članstva. Konec kon-
cev prispevamo k uporabni in estetski
plati oblikovanja našega človeka. Iz-
stopajo pa tudi že posamezniki. Ome-
nim naj npr. Igorja Mauserja iz naše
občine, ki tudi letos.- torej ne prvič
- pobira priznanja za najuspešnejše
posnetke. Zakaj to poudarjam? Za
podvodno fotografiranje je potrebno
obvladati podvodne veščine in tehni-
ke ter biti izredno fizično pripravljen,
saj traja tekmovanje več ur! In če
hočeš napraviti npr. posnetek ribe.
moraš veliko preplavati z vso opre-
mo. ribo poiskati in napraviti čim-
boljši posnetek.

Si izkušnje tudi izmenjavate?

Da. že pri praksi do^ežke analizira-
mo, na rednih sestankih ob torkih
zvečer pa si še ogledamo diapozitive,
poslušamo poročila o potopih in zani-
mivostih, načrtujemo delo itd.

Kekli ste tudi: uporabnost novega
znanja!?

Da. Zelo uspešno sodelujemo z ob-
činskim štabom za TO in naši potap-
Ijači so vključeni v tamkajšnjo potap-
Ijaško enoto. društvo pa je vključeno
tudi v program rekreativne vadbe pri
ZTKO in TKS naše občine.

Tovariš Jankovič, iskrena hvala za
pogovor in mnogo vscslranskih na-
daljnjih uspehuv!

A.M.


